
 
 

 
 

Αθήνα, 20 Νοεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

Θέμα: «Βραχνάς η αναγνώριση πτυχίων των Ελληνικών 

Πανεπιστημίων στο εξωτερικό» 

               

Τα τελευταία χρόνια τα φαινόμενο του brain drain όλο και περισσότερο αγγίζει 

την Ελληνική κοινωνία με χιλιάδες νέους να έχουν φύγει στο εξωτερικό ή να 

προτίθενται να το κάνουν στο μέλλον, για καλύτερες συνθήκες εργασίας και του 

βιοτικού τους επιπέδου. Δυστυχώς, παρά τα ευχολόγια της κυβέρνησης για 

οικονομική ανάπτυξη, μειώσεις φόρων και αύξηση εισοδήματος, το φαινόμενο 

δεν φαίνεται να αναχαιτίζεται. 

Αντί αυτού, ακόμα και όσοι αποφασίζουν να μεταναστεύσουν αντιμετωπίζουν 

προβλήματα ακόμα και μετά την φυγή τους από την αέναη ελληνική 

γραφειοκρατία. Σύμφωνα λοιπόν με νέους που βρέθηκαν για εργασία σε άλλες 

χώρες της Ε.Ε αντιμετωπίζουν θέματα με την αναγνώριση του πτυχίου τους αφού 

σε πολλές περιπτώσεις έπρεπε να προσκομίσουν έγγραφα επικυρωμένα με 

σφραγίδα Χάγης και μεταφρασμένα. Αυτό ήταν ιδιαίτερα δύσκολο, γιατί τα 

Ελληνικά πανεπιστήμια δεν παρέχουν αγγλικές βεβαιώσεις, κάτι που απαιτεί από 

τους ίδιους να κάνουν τις μεταφράσεις. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιον λόγο τα Ελληνικά Πανεπιστήμια δεν παρέχουν πτυχία 

μεταφρασμένα και στα Αγγλικά; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβει το Υπουργείο σας για να λυθεί το 

συγκεκριμένο πρόβλημα; 
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